
Obecné zastupiteľstvo   K O L I N O V C E 
 

 

Z Á P I S N I C A 
z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 18.12.2017 
 

Prítomní:   Vincent Bača, starosta obce 

  Poslanci: E. Borženská, Čečová, Ondov, Madeja - od 16.30 

Neprítomní: V. Borženská - ospravedlnená 

Ďalší prítomní:   Mgr. Gabriela Kožárová zapisovateľka, Ing. Vladimír Vaščák hl. kontrolór, 

                           Jozef Trávniček predseda DHZ, Ladislav Rybár, Stanislav Magdoško st.           

  

  

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľba  overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2018. Finančná kontrola 

5. Rozpočet obce Kolinovce na r. 2018 (2019-2020), zmena rozpočtu obce na r. 2017 

6. Ekover s.r.o. Spišské Vlachy – ročná zmluva o zbere odpadu na r.2018 

7. Inventarizácia majetku k 31.12.2017 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

K bodu 1    OTVORENIE 

Starosta obce Vincent Bača srdečne privítal všetkých prítomných. Na základe prezenčnej listiny 

skonštatoval uznášaniaschopnosť OZ a tým otvoril 5. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

roku 2017. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol poslancami OZ jednohlasne schválený.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 2   VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

Starosta obce na overovateľov zápisnice  navrhol poslancov p. Eriku Borženskú a p. Mareka Ondova. 

Návrh bol  OZ jednohlasne schválený. 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých overovateľov zápisnice poslancov Eriku Borženskú 

a Mareka Ondova. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 3    KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 



Starosta obce informoval poslancov OZ o stave plnenia uznesení, ktoré sú splnené, prípadne 

v priebežnom plnení. 

      

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o splnení uznesení a o ich 

priebežnom plnení.  

 

 Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

  

10. K bodu 4     NÁVRH PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNÉHO KONTROLÓRA  

                     NA 1. POLROK 2018.  FINANČNÁ KONTROLA 

 

Hlavný kontrolór obce Kolinovce Ing. Vladimír Vaščák predložil poslancom OZ Návrh plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2018 (zverejnený dňa 22.11.2017 na úradnej 

tabuli obce a na www.kolinovce.sk). K predloženému návrhu nebol prijatý žiadny doplňujúci alebo 

pozmeňujúci návrh.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 

2018. 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Hlavný kontrolór obce Kolinovce Ing. Vladimír Vaščák predložil poslancom OZ Záznam o 

výsledku následnej finančnej kontroly z 14.11.2017. Informuje o vykonaní kontroly vybraných 

bankových operácií a účtovných dokladov, zameraná na formálnu a vecnú správnosť dodržiavania 

zákona o účtovníctve a finančnej kontrole a kontrola finančných operácií za 2.štvrťrok 2017.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Záznam o výsledku následnej finančnej kontroly hlavného 

kontrolóra obce zo dňa 14.11.2017 z kontroly vybraných bankových operácií a účtovných dokladov, 

zameraná na formálnu a vecnú správnosť dodržiavania zákona o účtovníctve a finančnej kontrole 

a kontrola finančných operácií za 2.štvrťrok 2017 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 5    ROZPOČET OBCE KOLINOVCE NA R. 2018 (2019-2020),  

        ZMENA ROZPOČTU OBCE NA R. 2017 

 

Mgr. Gabriela Kožárová, ekonómka OcU, predložila poslancom OZ návrh rozpočtu obce Kolinovce 

na r. 2018 (2019-2020) zverejnený dňa 27.11.2017 na úradnej tabuli obce a na www.kolinovce.sk. 

Zároveň predložila návrh na doplnenie rozpočtu vyplývajúcu z právnej úpravy – započítať príjmy za 

stravu stravníkov ŠJ a výdavky na potraviny ŠJ do rozpočtu obce na r.2018. Právna úprava spočíva 

v skutočnosti, že do r. 2017 boli tieto príjmy a výdavky mimorozpočtové, od r. 2018 je obec povinná 

ich zaradiť do rozpočtu. 

 

http://www.kolinovce.sk/
http://www.kolinovce.sk/


K predloženému návrhu rozpočtu predložil svoje písomné aj ústne stanovisko aj hlavný kontrolór 

obce Ing. Vaščák, v ktorom odporúča poslancom OZ tento rozpočet pre r.2018 schváliť a pre r. 2019 

– 2020 zobrať na vedomie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  Návrh rozpočtu obce Kolinovce na r. 2018 a berie na vedomie 

viacročný rozpočet  na r. 2019-2020. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce 

Kolinovce na r. 2018 (2019-2020). 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

Následne ekonómka OcU predložila poslancom OZ návrh na úpravu rozpočtu obce Kolinovce na r. 

2017 (tvorí prílohu zápisnice) formou rozpočtového opatrenia č.2.  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  Rozpočtové opatrenie č. 2 na zmenu rozpočtu obce Kolinovce na 

r. 2017. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

     

K bodu 6     EKOVER S.R.O. SPIŠSKÉ VLACHY – ROČNÁ ZMLUVA O ZBERE ODPADU  

                     NA R.2018 

 

Starosta obce predložil poslancom OZ Ročnú zmluvu o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho 

odpadu a výkonu iných činností č. 7/2018 na rok 2018 – dodávateľ Ekover s.r.o. Spišské Vlachy. 

V porovnaní zmluvných cien s r. 2017 ide o nárast v priemere o 3% za jednotlivé služby. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Ročnú zmluvu o zbere, odvoze, zneškodňovaní komunálneho 

odpadu a výkonu iných činností č.7/2018 na rok 2018 – dodávateľ Ekover s.r.o. Spišské Vlachy. 

                 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 7     INVENTARIZÁCIA MAJETKU K 31.12.2017 

 

Starosta obce predložil Príkaz na vykonanie inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2017. 

Jednotlivé inventarizačné komisie boli informované o rozsahu a mieste výkonu inventarizácie. 

Fyzické vykonanie inventúry zabezpečí každý predseda DIK.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie majetku a 

záväzkov obce Kolinovce k 31.12.2017.  

 



Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

K bodu 8     RÔZNE   

 

a.) starosta obce informoval poslancov OZ o čoraz častejšom dopyte občanov na možnosť používať 

na zber separovaného odpadu namiesto igelitových vriec farebne rozlíšených pre daný druh odpadu, 

KUKA nádoby (plastové konvy) v adekvátnych farbách podľa druhu odpadu. K danému dopytu 

požiadal starosta obce o stanovisko riaditeľa firmy Ekover s.r.o. Spišské Vlachy, ktorá zabezpečuje 

zber odpadu, ktorý poskytol následné informácie v skratke: Zmluva uvádza spôsob zberu 

separovaného odpadu do „vriec“ a za týchto podmienok je pre občana bezplatný. V prípade záujmu 

o zmenu týchto podmienok by muselo dôjsť k úprave zmluvy, k zmene spôsobu zberu, pretože 

manipulácia s vrecami je jednoduchšia a technicky menej náročná. Tieto zmeny by niesli so sebou 

zvýšenie nákladovosti zberu, čo by pre občana znamenalo spoplatnenie vysypania konvy na 

separovaný zber v rovnakej hodnote ako je vykonávaný zber KO. 

  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostu obce z rokovania s vedením firmy 

Ekover s.r.o. Spišské Vlachy vo veci používania KUKA nádob v adekvátnych farbách podľa druhu 

odpadu na zber separovaného odpadu:  

Zmluva uvádza spôsob zberu separovaného odpadu do „vriec“ a za týchto podmienok je pre občana 

bezplatný. V prípade záujmu o zmenu týchto podmienok by muselo dôjsť k úprave zmluvy, k zmene 

spôsobu zberu, pretože manipulácia s vrecami je jednoduchšia a technicky menej náročná. Tieto 

zmeny by niesli so sebou zvýšenie nákladovosti zberu, čo by pre občana znamenalo spoplatnenie 

vysypania konvy na separovaný zber v rovnakej hodnote ako je vykonávaný zber KO. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

b.) Jozef Trávniček, predseda DHZ, požiadal OZ o riešenie situácie parkovania áut na verejných 

priestranstvách, ktoré v niektorých prípadoch spôsobujú neprejazdnosť komunikácie a v terajšom 

zimnom období komplikujú zimnú údržbu. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podnet Jozefa Trávnička na potrebu riešenia situácie 

parkovania áut na verejných priestranstvách, ktoré v niektorých prípadoch spôsobujú neprejazdnosť 

komunikácie a v zimnom období komplikujú zimnú údržbu. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

c.)  Jozef Trávniček požiadal OZ, či by nebolo možné skúšobne opäť umiestniť zberné nádoby na 

separovaný odpad BOBOR na verejné priestranstvá, niekde v blízkosti HZ. 

Ladislav Rybár k danej téme navrhol umiestnenie zberných nádob pod starý kostol (v odbočke do 

Doliny).  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie požiadavku Jozefa Trávnička a návrh Ladislava Rybára na 

skušobné opätovné umiestnenie zberných nádob na separovaný odpad BOBOR na verejné 

priestranstvá v blízkosti HZ.   

 



Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

d.)  Pán Ladislav Rybár predložil OZ požiadavku na vybudovanie schodov a bezbariérového prístupu 

hlavne pre kočiare na lávke cez Hornád, ktorá je momentálne schodná pre peších po kovových 

mriežkovaných paneloch, ktoré sú v zimnom období šmykľavé. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie požiadavku Ladislava Rybára na vybudovanie schodov a 

bezbariérového prístupu pre kočiare na lávke cez Hornád. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Ondov)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

e.)  Starosta obce predložil poslancom OZ lis Okresného súdu Spišská Nová Ves zo dňa 17.10.2017   

o možnosti voľby prísediaceho na súde v zmysle § 140 Zákona č. 385/2000 Z.z. o sudcoch 

a prísediacich. Podmienky, ktoré musí prísediaci splniť sú uvedené v liste.    

Poslanci OZ nevyužívajú túto možnosť a nevolia nikoho do funkcie prísediaceho na súde. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  možnosť voľby prísediaceho na súde – bez návrhu. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

f.) Starosta obce predložil poslancom OZ Dodatok č. 2 Zmluvy o poskytovaní služieb (správa 

cintorína), dodávateľ Ekover s.r.o. Spišské Vlachy platný od 1.1.2018. Dodatok sa týka odseku 

V.Odmena – Bod č.1: Príkazca je povinný poskytovať príkazníkovi dohodnutú odmenu vo výške 

10,77 € bez DPH mesačne počas doby platnosti tejto zmluvy. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  Dodatok č. 2 Zmluvy o poskytovaní služieb (správa cintorína), 

dodávateľ Ekover s.r.o. Spišské Vlachy platný od 1.1.2018. Dodatok sa týka odseku V. Odmena – 

Bod č.1: Príkazca je povinný poskytovať príkazníkovi dohodnutú odmenu vo výške 10,77 € bez 

DPH mesačne počas doby platnosti tejto zmluvy. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

g.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o ukončení krízovej situácie (most cez VS Ružín) – 

prednosta Okresného úradu v Košiciach odvolal mimoriadnu situáciu v Košickom kraji dňa 

9.12.20417 o 18,00, kedy bol opäť otvorený most cez Ružín. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  oznámenie Okresného úradu v Košiciach o ukončení 

krízovej situácie, o odvolaní mimoriadnej situácie v Košickom kraji dňa 9.12.20417 o 18,00, kedy 

bol opäť otvorený most cez Ružín. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  



h.)  Starosta obce informoval poslancov OZ o konaní sa valného zhromaždenia Miestnej akčnej 

skupiny SĽUBICA dňa 4.12.2017, ktorej sme členom. Uznesenie č. 1/12/2017/VZ schvaľuje: 

mimoriadny príspevok členov záujmovej skupiny verejného sektora MAS vo výške 2 000 €/obec, 

ktorý bude po ukončení implementácie stratégie CLLD členom ZSVS MAS vrátený. Toto uznesenie 

zaväzuje aj našu obec k úhrade príspevku na preklenutie času do refundácie nákladov na chod 

kancelárie MAS z projektu. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  informácie o konaní sa valného zhromaždenia Miestnej 

akčnej skupiny SĽUBICA dňa 4.12.2017, Uznesenie č. 1/12/2017/VZ schvaľujúce mimoriadny 

príspevok členov záujmovej skupiny verejného sektora MAS vo výške 2 000 €/obec, ktorý bude po 

ukončení implementácie stratégie CLLD členom ZSVS MAS vrátený.  

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: mimoriadny príspevok obce Kolinovce, ako člena záujmovej 

skupiny verejného sektora MAS, vo výške 2 000 €, ktorý bude po ukončení implementácie stratégie 

CLLD členom ZSVS MAS vrátený – v zmysle Uznesenie č. 1/12/2017/VZ MAS SĽUBICA. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

ch.)  starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť OZ So srdcom, Mariánske nám. 4, Spišské 

Podhradie o finančnú podporu na mzdové náklady opatrovateliek poskytujúcich opatrovateľskú 

službu 2 občanom z Kolinoviec. Výška mesačnej mzdy opatrovateľky je 507 €. Žiadajú o finančnú 

podporu, ktorá by preklenula obdobie do vyhlásenia novej výzvy a zapojenia sa do nej. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  žiadosť OZ So srdcom, Mariánske nám. 4, Spišské 

Podhradie o finančnú podporu na mzdové náklady opatrovateliek.  

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje finančnú podporu OZ So srdcom, Mariánske nám. 4, Spišské 

Podhradie na mzdové náklady opatrovateliek. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

i.)  ekonómka obecného úradu informoval poslancov OZ o vykonaný auditu účtovnej závierky za rok 

2016 audítorom Ing. Vladimírom Andraščíkom. Zároveň predložila poslancom Správu nezávislého 

audítora.  

  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Správu nezávislého audítora o vykonaní auditu účtovnej 

závierky za rok 2016. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  



  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

j.)  ekonómka obecného úradu predložila poslancom OZ návrh na odpis nevymožiteľných 

dlhodobých pohľadávok na úseku daní z nehnuteľností a miestnych poplatkov za r. 2008,2009,2010 

a 2011. Prevažná väčšina dlhujúcich sú nebohí a občania odsťahovaní mimo územia republiky. 

Keďže dlžné čiastky nie sú ekonomicky významné, je ekonomickejšie ich odpísať ako vymáhať, 

pretože náklady na poštovné a exekučné by prevyšovali samotný dlh. 

Pohľadávky navrhnuté na odpis v celkovej sume 1 024,40 €:   2008 – 165,22 € 

         2009 – 332,04 € 

         2010 – 244,95 € 

         2011 – 282,19 € 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  odpis nevymožiteľných pohľadávok (dane z nehnuteľnosti, za 

psov, miestne poplatky) za r. 2008-2011 v celkovej sume 1 024,40 €. 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

k.)  starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť DHZ Kolinovce zo dňa 14.12.2017 o dotáciu 

z rozpočtu obce na činnosť v roku 2018 vo výške 400 €. OZ berie uvedenú žiadosť na vedomie. K jej 

prejednaniu sa vráti na najbližšom zasadnutí OZ v r. 2018, keďže dotácia poskytnutá DHZ 

Kolinovce pre r. 2017 ešte nie je vyúčtovaná. 

P. Jozef Trávniček, predseda DHZ informoval k danej veci, že p. Rastislav Čurilla veliteľ DHZ 

doručí vyúčtovanie dotácie, oznámenie o zazimovaní techniky a jazdné príkazy za r. 2017 do konca 

aktuálneho týždňa. 

   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  žiadosť DHZ Kolinovce zo dňa 14.12.2017 o dotáciu 

z rozpočtu obce na činnosť v roku 2018 vo výške 400 €. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

l.)  p. Jozef Trávniček predložil poslancom OZ informácie z Plenárneho zasadnutia DHZ, ktoré sa 

konalo v Spišskej Novej Vsi:  

 - dotácie, ktoré obce žiadali na HZ, by mali byť spustené v r.2018 

 - požadované PO autá IVECO budú expedované v r.2018 

 - požadované protipovodňové vozíky už sú naskladnené v Spišskej Novej Vsi, na obce budú 

expedované v 01/2018, manipulujúci s protipovodňovým vozíkom by mal byť odborne preškolený 

     

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  informácie Jozefa Trávnička, predsedu DHZ, z Plenárneho 

zasadnutia DHZ v Spišskej Novej Vsi. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

m.) Starosta obce predložil poslancom OZ súpisku hráčov hokeja pre zimnú sezónu 2017/2018, ktorú 

obdržal od p. Pavla Piklu ml. s ústnou žiadosťou možnosti finančnej podpory.  



Poslanci konštatujú, že doručené podklady nespĺňajú podmienky žiadosti o finančnú podporu. 

Odporúčajú vyzvať doručujúceho k doplneniu písomnej žiadosti k danej veci. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  súpisku hráčov hokeja pre zimnú sezónu 2017/2018. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  vyzvať doručujúceho súpisky hráčov hokeja k doplneniu písomnej 

žiadosti k danej veci. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

n.) poslanec Marek Ondov predložil požiadavku na zaobstaranie výkonnejšieho čerpadla pre účely 

zabezpečenia ľadovej plochy na miestnom klzisku. Čerpadlo používané v minulej sezóne má slabší 

prietok a pri nízkych teplotách mrzne a komplikuje prípravu ľadu. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  požiadavku poslanca Mareka Ondova na zabezpečenie 

výkonnejšieho čerpadla pre účely tvorby ľadovej plochy na miestnom klzisku. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

K bodu 9    ZÁVER 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a za celoročnú prácu a ukončil 5. 

riadne zasadnutie OZ Kolinovce v roku 2017.  

 

 

 

Overovatelia:  Erika Borženská                   ………………………………….. 

 

                                   

 Marek Ondov            ......……………………………….. 

 

 

   Vincent Bača                 vl.r. 
     starosta obce                     ..................................................................  
 

 

 

 

 

Zapísala:   Mgr. Gabriela Kožárová, 18.12.2017 

Vyvesené:  22.12.2017 

Zvesené:  


